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 Verslag 
 

Vergadering  Regiegroep  

Gehouden op  6 januari 2020, 17:30 uur 
Opgemaakt door Berry van ‘t Westeinde 
Aanwezig  Liselotte Franssen (voorzitter), Ineke Wolswijk, Piet Verheijen, Trix Vissers, 

Mark van Oosterwijk, Bert Schellekens (college), Janke Bolt (loco-
secretaris), Berry van ’t Westeinde (griffier) 

Afwezig  Sjaak Sperber 
 
 
1. Vaststellen agenda 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.  
 

2. Vaststellen verslag vergadering regiegroep 2 december 2019 
Trix Vissers vraagt wanneer het college het woord krijgt in een vergadering. Dit is een belangrijke 
vraag. Op 14 januari kan dit in het voorzittersoverleg worden meegenomen.  
Er zijn ook veel vragen over het moment van inspreken in de oordeelsvormende vergadering. 
Moet inspreken daar plaatsvinden of in de beeldvormende fase? 
Piet Verheijen vraagt naar aanleiding van het verslag of het koersdocument Bakertand moet 
worden vastgesteld door de raad of voor kennis moet worden aangenomen. 
De griffier geeft aan dat uit de gesprekken in de oordeelsvormende sessies tot nu toe blijkt dat 
de raad in ieder geval richting mee wil geven aan het college. De besluitvorming moet zeker 
meer inhouden dan kennis nemen van het koersdocument. 
De vraag wordt gesteld hoe moet worden omgegaan het met het verzoek om gebruik te maken 
van het spreekrecht bij Bakertand.   
 

3. Lange(re) termijnplanning 
De regiegroep doet een heel dringend verzoek aan het college om de planning zo spoedig 
mogelijk te actualiseren. Zeker voor de planning voor de komende 2 kwartalen moet al veel meer 
duidelijk zijn.  
Janke Bolt licht toe dat de consequenties van de begrotingsbehandeling nog verwerkt moeten 
worden in de afdelingsplannen. Het college en MT gaan later deze maand hierover met elkaar in 
gesprek. Op basis van dit overleg wordt de lange termijn agenda verder ingevuld.  
Mark van Oosterwijk 
 

4. Voor raadsprocedure aangeboden onderwerpen + advies griffier 
Koersdocument Bacaertlant 
Geconcludeerd wordt dat een aanvraag voor spreekrecht over de geluidswal A58 buiten de orde 
van het agendapunt Bacaertlant valt. Spreker kan de gebruikelijke 5 minuten ruimte krijgen aan 
het begin van de vergadering. Geconcludeerd wordt dat dit agendapunt geen beeldvormende 
behandeling nodig meer heeft. 
 
REKS – Zon en wind 
De presentatie wordt erg lang bevonden. Gevraagd wordt de tijdsduur te halveren, zodat 
bespreking in totaal 75 minuten duurt. 1 uur presentatie is erg lang. Gevraagd wordt om te 
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voorkomen dat eerdere bijeenkomsten herhaald worden. De griffie wordt verzocht om in overleg 
met de voorzitter van de Regiegroep de agenda aan te passen. 
Janke Bolt geeft aan dat het belangrijk is dat alle raads- en burgerleden op hetzelfde informatie 
niveau zitten. Bij bijvoorbeeld de regionale bijeenkomsten was maar een klein deel van de raad 
bij de deelsessie over de REKS. Daardoor is herhaling niet te vemijden. 
 
Oordeelsvorming 
Gesproken wordt over het ontbreken van argumentering in de raadsvoorstellen over de 
bestemmingsplannen. Afgesproken wordt dat beide voorstellen nu door kunnen, maar dat 
volgende raadsvoorstellen over bestemmingsplannen beter beargumenteerd moeten zijn.  
Afgesproken wordt dat zowel initiatiefnemer als indiener van zienswijze worden uitgenodigd om 
hun verhaal te doen over het bestemmingsplan Looienhoek. In verband met de drukke agenda 
op 28 januari wordt afgesproken dat spreekrecht Looienhoek plaatsvindt in de beeldvormende 
vergadering van 21 januari. Tijdens de beeldvormende bijeenkomst kunnen vragen worden 
gesteld aan sprekers, maar vindt geen discussie plaats.  
Het voorstel Bakertand wordt geagendeerd onder voorbehoud van het tijdig toesturen van een 
gewijzigd voorstel door het college.  
 

5. Informatievoorziening rond gemeenschappelijke regelingen (GR-en) 
Is nu opgenomen in het Reglement van Orde. 

 
6. Vaststellen raadsvoorstel aanpassing Reglementen 

Wordt besproken in de vergadering van 3 februari 2020. 
 

7. Raadsconferentie zaterdag 25-1-2020 (mondeling) 
De griffier informeert over het programma. De regiegroep lijkt het een interessante dag.  
 

8. Nieuw ingekomen stukken voor raadsvergadering van 18 februari 2020 
Naar aanleiding van deze stukken zijn er geen opmerkingen. 
 

9. Doornemen overzichten toezeggingen/moties/raadsvragen 
Naar aanleiding van de toezeggingen wordt gevraagd naar een concreet tijdpad voor zon en 
wind. 
Wethouder Schellekens geeft aan dat er op 21 januari in de beeldvormende bijeenkomst meer 
inzicht wordt gegeven.  
Naar aanleiding van de toezeggingen licht Piet Verheijen toe dat wat hem betreft de evaluatie 
van het grondstoffenbeleid pas 1 jaar na het effectueren van de nieuwe methode is. Dus na 
september 2020. 
 

10. Terugkoppeling uit / naar andere gremia 
Niet van toepassing.  
 

11. Wat verder ter tafel komt 
De griffier geeft aan dat met de werkgeverscommissie wordt gesproken over een raadsvoorstel over 
de Wet normalisering rechtspositie ambtenaren (WNRA). Het is belangrijk dat hier snel een aantal 
besluiten over worden genomen. De regiegroep stemt ermee in dat dit voorstel nog volgt voor de 
besluitvormende vergadering van 18 februari.  
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De voorzitter sluit de vergadering om 19:00 uur. 
 

Nr. Datum Wie? Wat? Afdoening 

1.  11-11-2019 college Agenderen voorstel Hoek 
Kalverstraat met scenario’s 
 De uitgangspunten moeten 
worden bijgesteld. Volgens 
Leystromen zijn er 2 scenario’s 
haalbaar. De raad ontvangt 
graag meerdere scenario’s op 
basis waarvan de 
uitgangspunten/kaders al dan 
niet kunnen worden aangepast. 
De vraag is wanneer we dit 
kunnen verwachten. 

 

2.  2-12-2019 
6-1-2019 

college Aanvullen planning tbv 
vergadering 6 januari 
De regiegroep herhaalt het 
verzoek om de planning zo snel 
mogelijk te actualiseren. Zeker 
voor de eerste 2 kwartalen van 
2020 moet alles helder zijn. 

 

 

 


